
 

 

 

 
 
LAAGRI KOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
 
Laagri          20.02.2024 nr 72 
Algus: kell 18:00, lõpp: kell 19:50 
 
Koosoleku juhataja: hoolekogu esimees Märt Meerits 
 
Koosoleku protokollija: Hedi Nurme-Mc Donald  
 
Osalesid: Märt Meerits (Möldre maja I kooliaste); Ulla Uustani (peamaja 7.klassid); Kersti Parts 
(peamaja 3.klassid); Liisa Ojapõld (õpetajad); Tõnu Poogen (õpetajad); Ulvi Peebu (peamaja 1.klassid); 
Ülle Olli (peamaja 4.klassid); Robert Binsol (õpilased); Hedi Nurme-Mc Donald (peamaja 2.klassid); 
Gea Liblik (peamaja 6.klasside esindaja); Taigur Tooming (kooli toetava asutuse esindaja); Birgit 
Tammjõe-Tulp (vallavalitsuse esindaja); Kaur Alle (õpetajad); Jaana Randla (õpetajad); Tõnis Ilp (OÜ 
LHSK); Andrus Hämelane (koolipidaja uus esindaja); Eliise Ala (Möldre maja III kooliaste). 
 
Puudusid: Alesja Tammearu (peamaja 8.klassid); Indrek Paljak (vilistlased); Kati Eier (peamaja 
5.klassid). 
 
Külalised: Toomas Artma (kooli direktor) 
 
 
Päevakord:  

1. Koolipidaja uue esindaja tutvustus (T. Artma) 
2. Koolitoidu rahulolu uuringu kokkuvõte (BRE) 
3. Laagri Kooli 2023.a eelarve täitmine (A. Hämelane) 
4. Arvamuse andmine Laagri Kooli 2024.a eelarvele (A. Hämelane) 
5. Talvelaagrite kokkuvõte ja tasu kooskõlastamine (T. Artma) 
6. Koolivaheaegade ja õppeperioodide ajad 2024- 2027 (T. Artma) 
7. Hoolekogu esindatus ja mandaadi tähtaeg (M. Meerits) 
8. Parkimiskorraldus LK Möldre maja juures (M. Meerits) 

1. Koolipidaja uue esindaja tutvustus (T.Artma) 

Alates novembrist 2023 on koolipidaja uus esindaja Andrus Hämelane. 

2. Koolitoidu rahulolu uuringu kokkuvõte (BRE) 

2023.aastal toimus koolitoidu rahulolu küsitlusele vastamine esmakordselt veebipõhiselt. 
Vastajate hulk võrreldes 2022.aastaga tõusis märkimisväärselt. Kui 2022.aastal oli kahe maja 
peale kokku 335 vastajat, siis eelmisel aastal vastas uuringule Möldre majast 195 ja 



  

Veskitammi majast 640 vastajat ehk kokku rekordilised 835 vastajat. 
 
Laste lemmiktoidud ei ole muutunud ja on endiselt pastad, pikkpoiss, borš.  
 
Veskitammi majas söövad 70% lastest koolitoitu igapäevaselt, 22% 3-4x nädalas; Möldre majas 
on vastavad numbrid 95% ja 5%. 
 
Koolitoidu kvaliteedi ja väljanägemisega on valdav osa lastest rahul või väga rahul.  
 
Võrreldes eelneva rahulolu uuringuga sai veidi nõrgema tagasiside laudade ja nõude puhtus. 
Toitlustaja hinnangul hindavad lapsed puhtust nõrgemalt, sest teise söögivahetunni ajal on 
puhtaks pestud sööginõud veel niisked. Tegemist ei ole mustuse vaid niiskusega. Nõud on veel 
niisked seetõttu, et esimese ja teise söögivahetunni vahele jääv ettevalmistusaeg on lühike. 
Esimese söögivahetunni ajal teenindatakse Veskitammi majas 500 last.  
 
Möldre maja kitsaskohaks oli teeninduse kiirus, mis on nüüd lahendatud tänu teise 
väljastuskoha toomisega. Möldre majas on plaan avada eraldi köök tuleval kooliaastal. Hetkel 
ei ole see võimalik, sest majal ei ole piisavat elektrilist võimekust kogu toitlustuseks vajaliku 
masinapargi käivitamiseks.  
 
Toidud valmistatakse lähtuvalt Sotsiaalministeeriumi määrusest ja Saue Vallaga sõlmitud 
lepingu tingimustest, mis muuhulgas kirjeldab nõudeid pakutava menüü osas.  
 
Kool tegi toitlustajale ettepaneku, et edaspidi võiks uuringule vastata koolitoitu otseselt 
tarbivad sihtgrupid ehk õpetajad ja õpilased vältimaks subjektiivsete vastuste andmist 
lastevanemate poolt.  Toitlustaja võttis ettepaneku vastu ja kaalub seda.  
 
 

3. Laagri Kooli 2023.a eelarve täitmine (A. Hämelane) 
 
2023 aastal investeeris koolipidaja spordihoone ventilatsiooni, staadioni valgustuse ja osaliselt 
staadioni tartaani renoveerimisse, lisaks Veskitammi lasteaia õueala mänguvahendite 
uuendamisse ning elektritõukside paviljoni ja jalgrattaparkla ehitusse. Investeeringute summa 
oli eelmisel aastal suurusjärgus 200 000€. 
 
Hoolekogu võttis info teadmiseks.  
 

4. Arvamuse andmine Laagri Kooli 2024.a eelarvele (A. Hämelane) 

2024 aasta suurimateks investeeringuteks on staadioni tartaani renoveerimisega jätkamine, 
Veskitammi Lasteaia jahutussüsteem peamaja rühmadesse ja Veskitammi Lasteaia 2-rühmalise 
moodulhoone rajamine. Investeeringute kogumaht jääb suurusjärku 279 800€. Lisaks 
alustatakse tõenäoliselt läbi kaasava eelarve staadioni tribüünile varikatuse ehitamisega. 
 
Samal ajal lisanduvad juba planeeritud investeeringutele ettenägematuid kulutusi nõudvad 
tööd vananeva kinnisvara ja seadmetega jm teemadega seoses. 
 
Hoolekogu võttis info teadmiseks. 



  

5. Talvelaagrite kokkuvõte ja tasu kooskõlastamine (T. Artma) 

Selle aasta talvelaagrid toimusid 4 nädalal. Kõikide laagrite peale kokku oli 786 osalejat. Lõplik 
kulu on veel välja selgitamisel, sest kõik arved teenuse pakkujatelt ei ole veel laekunud, aga 
hinnanguliselt kulus kokku u 50 000€, mis teeb ühe osaleja osalustasuks 63,6€. See on vaid 5€ 
rohkem kui eelmisel aastal. 

Arvestades üldist hinnatõusu, leidis hoolekogu, et talvelaagri osalustasu on igati mõistlik.   

Hoolekogu tänas kooli talvelaagrite korraldamise eest. Hoolekogu toetab talvelaagrite 
korraldamise jätkamist.  

6. Koolivaheaegade ja õppeperioodide ajad 2024- 2027 (T. Artma) 
 
Hoolekogu toetab ettepanekut koolivaheaegade ja õppeperioodide aegade osas aastatel 2024-
2027, mis on esitatud Lisas 1. Valla esindaja palus meeles pidada, et ka bussigraafik arvestaks 
vaheaegade alguse ja lõpuga.  
 

7. Hoolekogu esindatus ja mandaadi tähtaeg (M. Meerits) 
 
Hoolekogule on lapsevanematelt esitatud ettepanekud hoolekogu valimise protsessi 
parandamiseks, millega kõik osapooled olid koosoleku ajaks tutvunud. Üldjoontes valimise 
protsess käibki lähtuvalt tehtud ettepanekutele. Kool ootab lapsevanematel aktiivsemat 
osalust lapsevanemate seadmisel hoolekogu liikmeks.  

T.Artma ettepanek: pärast olemasoleva hoolekogu volituste lõppemist valida mõlemale 
majale kooliastme põhised esindajad ehk mõlema maja poolt 3 esindajat: 1-3 klassi, 4-6 klassi 
ja 7-9 klassi esindajad. 

T.Artma valmistab järgmiseks hoolekogu koosolekuks ette töökorra hoolekogu valimise 
protsessi osas . 
 
Hoolekogu toetab muudatuste tegemist hoolekogu liikmete valimisel.  
 
 

8. Parkimiskorraldus LK Möldre maja juures (M. Meerits) 

M.Meerits tegi ettepaneku Möldre maja liikluskorralduse turvalisemaks muutmiseks.  

T.Artma: kooli sissepääsu juures olev peatumise tasku on vajalik ujumisbussi peatumiseks, et 
õpilastel oleks mugav ja kiire bussi ja kooli vahel liikumiseks. Kool kaasab järgneva aasta 
jooksul liiklusspetsialistid liikluskorralduse turvalisemaks muutmiseks.  

  



  

 
9. Kohapeal algatatud teemad: 

 

9.1 Kas õpetajate rahulolu uuring toimub ka sel aastal? 

T.Artma – jah, toimub ka sel aastal samasuguse küsimustiku alusel nagu eelnevatel 

aastatel.  

 

 
/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 
 
Märt Meerits        Hedi Nurme-Mc Donald 
hoolekogu esimees      protokollija 

 


